

TABLE OF CONTENTS

目 录

New Progress in Ginseng Anti-Aging Effects on Blood and Cardiovascular System

(人参抗血液和心血管系统衰老作用研究新进展)

H. J. ZHANG, M. LAI, X. Z. LU, F. F. HONG, S. L. YANG.....95

New Progress in the Relations between Nitric Oxide and Hepatic Ischemia Reperfusion Injury

(一氧化氮与肝缺血再灌注损伤相关性研究新进展)

Y. Q. ZHANG, N. DING, Y. Y. XIANG, Y. F. ZENG, F. F. HONG, S. L. YANG.....101

Primitive Culture of Rat Vascular Endothelial Cells Using Low Concentration Trypsin**Digestion Method**

(低浓度胰蛋白酶原代培养大鼠血管内皮细胞实验方法研究)

F. X. GUO, Z. P. WEI, W. Y. SU, Y. L. SHAO, L. P. LI, Y. J. LIU, B. YANG, L. WU, F. F. HONG, S. L. YANG.....108

Research on Puerarin Capsule and Its Analysis Methods *in Vitro*

(葛根素胶囊及其体外分析方法的研究)

J. ZHOU, M. L. WEI, G. CHEN, C. L. MO.....115

Identification of *Arctium lappa* L. from Different Cultivation Places by HPLC Fingerprint

(不同产地牛蒡子的指纹图谱研究)

J. BIN, J. L. SHI, S. S. HU, M. J. LIANG, Y. D. GUO, Y. J. LIN, S. F. WU, L. DENG.....121

Simultaneous Determination of Protopine and Palmatine Chloride in Qingnaozhitong**Capsule by HPLC**

(HPLC 法同时测定清脑止痛胶囊中原阿片碱和盐酸巴马汀含量)

Z. M. HU, Y. ZHANG, J. JI, J. M. CHEN.....127

Research Progress on Chemical Constituents of *Acorus tatarinowii schott* and Their**Pharmacological Activities on Central Nervous System**

(石菖蒲化学成分及其对中枢神经系统作用研究进展)

J. YANG, R. J. TAO, Y. Y. WANG, F. F. LEI, S. Z. LUO.....133